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Council of Europe Secretary General voices concern about 
journalist sent to prison in Azerbaijan 
Statement by Terry Davis 
 
Strasbourg, 07.12.2007 – “I am very concerned about reports from Azerbaijan 
that journalist Ilgar Nasibov has been sent to prison as a result of a defamation 
case. 
 
I am especially concerned about allegations that the defamation case is the 
result of a private letter which was not meant for publication, that Mr Nasibov 
may have been denied due process of law, and that he has been ill-treated while 
in police custody. 
 
I have therefore asked the Azerbaijani authorities to clarify what has happened 
in the case of Mr Ilgar Nasibov. 
 
As a matter of principle, my strong view is that defamation should not be a 
criminal offence.” 
 
 
 
Incarcération d’un journaliste en Azerbaïdjan : le Secrétaire 
Général du Conseil de l’Europe se dit préoccupé 
Déclaration de Terry Davis 
 
Strasbourg, 07.12.2007 – « Je suis très préoccupé par les informations en 
provenance d’Azerbaïdjan faisant état de l'incarcération du journaliste Ilgar 
Nasibov à la suite d’une affaire de diffamation. 
 
Je le suis d’autant plus que, selon ces allégations, la diffamation en question 
résulterait d’une lettre à caractère privé qui n’était pas destinée à être publiée, 
que les droits de la défense de M. Nasibov n’auraient peut-être pas été 
respectés, et qu’il aurait été maltraité durant sa garde à vue. 
 
Aussi ai-je demandé aux autorités azerbaïdjanaises des précisions sur ce qui 
s’est passé pour M. Ilgar Nasibov. 
 
Sur le plan des principes, j’estime – je le dis avec force - que la diffamation ne 
saurait constituer une infraction pénale. » 
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